

Geneva, Switzerland
February 19, 2013

Bilateral Consultative Commission

**Decision on the Number of Launches of ICBMs and SLBMs
Conducted in 2012, on Which an Exchange of Telemetric Information Will
Be Carried Out in 2013**

In accordance with paragraph 2 of Part Seven of the Protocol to the Treaty between the United States of America and the Russian Federation on Measures for the Further Reduction and Limitation of Strategic Offensive Arms of April 8, 2010, the Delegation of the United States of America to the Bilateral Consultative Commission and the Delegation of the Russian Federation to the Bilateral Consultative Commission decided that the Parties would exchange, in 2013, telemetric information on one launch of an ICBM or SLBM conducted by each Party during the period from January 1, 2012, to December 31, 2012.

**Commissioner of
the United States of America to
the Bilateral Consultative
Commission**



**Commissioner of
the Russian Federation to
the Bilateral Consultative
Commission**



Женева, Швейцария
19 февраля 2013 года

Двусторонняя консультативная комиссия

**Решение о количестве пусков МБР и БРПЛ, проведенных
в 2012 году, по которым будет осуществляться обмен
телеметрической информацией в 2013 году**

В соответствии с пунктом 2 Главы седьмой Протокола к Договору между Соединенными Штатами Америки и Российской Федерацией о мерах по дальнейшему сокращению и ограничению стратегических наступательных вооружений от 8 апреля 2010 года, делегация Соединенных Штатов Америки в Двусторонней консультативной комиссии и делегация Российской Федерации в Двусторонней консультативной комиссии решили, что Стороны обмениваются в 2013 году телеметрической информацией по одному пуску МБР или БРПЛ, проведенному каждой из Сторон в период с 1 января 2012 года по 31 декабря 2012 года.

**Представитель
Соединенных Штатов Америки в
Двусторонней консультативной
комиссии**



**Представитель
Российской Федерации в
Двусторонней консультативной
комиссии**

